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ORG.0012.1.11.2022 

Protokół nr 43/22 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 8 listopada 2022 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni, członkowie Komisji Rewizyjnej: Jadwiga Górna, Wiesław Kopacz, Janusz 

Matlak, Jerzy Więcek, Roman Wrona, 

 Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

 protokolant: Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Buczkowice. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Realizacja budżetu gminy w III kwartale 2022 roku. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie Komisji 

o godz. 8.00 i stwierdził jego prawomocność. 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było pięciu członków Komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

Ad 2. Realizacja budżetu gminy w III kwartale 2022 roku. 

Radni przeanalizowali dokumenty źródłowe dotyczące realizacji budżetu gminy w III 

kwartale 2022 r. 

Radny Więcek zapytał czy opłata wnoszona do Spółki Wodnej w Mesznej to tylko tzw. 

licznikowa czy też płacimy również za coś innego (amortyzacja itp.). 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że płacimy tylko za zużytą wodę i opłatę abonamentową, 

a następnie wystawiamy faktury mieszkańcom – dodatkowo odprowadzamy niewielką 

składkę za członkostwo (30 zł rocznie). 

 

Radny Więcek zauważył, że ponosimy duże opłaty za opiekę nad zwierzętami i zapytał czy 

kontrolujemy co dzieje się z nimi po ich odebraniu z terenu gminy. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że jest to na bieżąco monitorowane przez Pana Lubińskiego. 
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Radny Więcek poprosił o pisemną odpowiedź na czym polega ten monitoring (chodzi o to 

w jaki sposób jest potwierdzane, że płacimy za zwierzęta z terenu gminy, które rzeczywiście 

przebywają w schronisku). 

 

Radny Wrona zapytał jakie tereny były koszone obok boiska sportowego w Buczkowicach 

(faktura na 180 zł za 1,5 h). 

 

Pani Matera powiedziała, że szczegółowej odpowiedzi prawdopodobnie mogłaby udzielić 

Sekretarz Gminy. 

 

Radny Wrona poprosił o odpowiedź w terminie późniejszym.  

 

Radny Więcek zapytał kto sprawdza czy koszenie trwało rzeczywiście tyle godzin, ile jest 

wyszczególnione na fakturze (we wrześniu mamy fakturę na prawie 6 tys. zł za koszenie 

terenów zielonych przy ścieżce rowerowej). 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że wykonanie usługi potwierdzają nasi pracownicy 

gospodarczy oraz Pan Jakubiec. 

 

Radny Wrona potwierdził, że zostały wykoszone tereny wzdłuż całej ścieżki – od Szczyrku 

do Rybarzowic. 

 

Radny Więcek poprosił o udzielenie odpowiedzi kto sprawdza wykonanie tej usługi oraz czy 

jest weryfikowana liczba godzin koszenia wskazana przez wykonawcę. 

 

Radny Matlak zapytał ile rocznie nas kosztuje transmitowanie sesji Rady Gminy. 

 

Pani Matera powiedziała, że 306,27 zł razy 12 miesięcy, do tego dochodzą koszty 

automatycznej transkrypcji (jeżeli sesja trwa do godziny jest to kwota 43,05 zł) oraz coroczny 

koszt konserwacji systemu do głosowania (ponad 1200 zł).  

 

Radna Górna zapytała dlaczego wymianę tarcz hamulcowych w samochodzie służbowym 

wykonywaliśmy w Międzyrzeczu Górnym. 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że tam jest serwis. 

 

Radny Więcek zauważył, że przybywa dokumentów i zapytał czy w związku z tym 

zwiększyła się liczba pracowników w dziele księgowości. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że liczba pracowników w dziale zmniejszyła się o 1 etat 

(likwidacja stanowiska kasjerki w związku z pandemią). 

 

Radny Więcek zapytał czy w Urzędzie Gminy nie ma już kasy. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że jest w szczątkowej formie (delegacje, drobne zakupy na 

Urząd, wynagrodzenia za posiedzenia GKRPA) – zajmuje się tym osoba księgująca dochody 

budżetu. 

 

Radny Wrona zapytał ile jeszcze zostało do wypłaty środków na zasiłek węglowy. 
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Skarbnik Gminy powiedziała, że naliczone było ok. 6 mln zł, wypłaciliśmy ok. połowy. 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Ustalono termin następnego posiedzenia Komisji na 1 grudnia (godz. 10.00). 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godz. 10.45. 

Protokół podpisano w dniu 28 listopada 2022 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek   …………………………………….. 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała: inspektor, Ewa Matera  

 




